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Nr. 231 BRIEF VAN DE MINISTER VAN JUSTITIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 11 mei 2009

Naar aanleiding van uw verzoek van 4 december 2008 (brief 2008D20103/
2008Z08144) om een standpunt over de lokale en landelijke handhaving
van het paddoverbod, doe ik u, mede namens de Minister van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport en de Minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, bijgaand de brief toekomen die de Minister van Volks-
gezondheid, Welzijn en Sport op 10 december1 aan de voorzitter van de
directieraad van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten heeft
gestuurd.

Tijdens het Strategisch Beraad Veiligheid van 9 februari jl. is door de Vere-
niging Nederlandse Gemeenten onderschreven dat van enige onduidelijk-
heid terzake de te volgen handhavingslijn geen sprake meer is.

Tevens verzocht u mij in te gaan op de uitkomsten van het op 2 december
2008 gehouden driehoeksoverleg in Amsterdam, waarbij aangegeven zou
zijn dat het paddoverbod in Amsterdam voorlopig niet actief gehandhaafd
zou worden zolang er onduidelijkheid zou zijn over de te volgen
handhavingslijn.

De lokale driehoek van Amsterdam heeft op 16 maart 2009 besloten op
aanwijzingen dat in een smartshop of soortgelijke winkel paddo’s worden
verkocht als volgt te handelen. De eerste keer dat paddo’s worden aange-
troffen krijgt de winkel een waarschuwing en bij de tweede keer zal de
winkel worden gesloten op grond van artikel 13b Opiumwet.

De lokale driehoek van Amsterdam heeft besloten te handhaven op
aanwijzingen aangezien de bij hen bekende informatie erop wijst dat in
smartshops en soortgelijke winkels in Amsterdam – evenals in andere
steden in het land – nauwelijks meer paddo’s worden verkocht. Als indi-
cator mag wellicht het aantal in Amsterdam gemaakte ambulanceritten
gelden. In de periode 1 december 2008 – 25 januari 2009 zijn in deze stad 4
ambulanceritten gemaakt naar aanleiding van incidenten waarbij mogelijk

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008–2009

KST130776
0809tkkst24077-231
ISSN 0921 - 7371
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009

1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, 24 077, nr. 231 1



sprake was van paddogebruik; in dezelfde periode in het voorgaande jaar
waren dit er nog 21.

Gezien de korte periode waarop de cijfers betrekking hebben is de waarde
van deze cijfers uiteraard beperkt. De gemeente zal echter ook de
komende periode de trend van de incidenten in de gaten blijven houden.

De Minister van Justitie,
E. M. H. Hirsch Ballin
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